

Oxford Big Read 專為全台灣的國中生和高中生舉辦,目的是讓學生對閱讀英語書籍產生興趣。我們相信閱讀是協助學生精進英語的重要工具,同時充實他們的品格與對世界的瞭解。

如何參加

第一步

學校或補習班老師填寫線上報名表及參 賽學生人數為學生報名。報名後將會收 到一組投稿專屬序號。

第二步

學生閱讀指定書目並製作作品,完成後 透過參賽作品上傳區提交。

第三步

活動主頁公布優勝者。

Oxford Reading Club



Big Read 競賽專屬試用序號

註冊啟用後立即享有 14 天免費閱讀 700 本以上的分級讀本。

https://www.oxfordreadingclub.com/

投稿截止日: 2023 年 2 月 28 日

國中組

影片組 優勝者3名 海報組 優勝者3名 共 12 名優勝者

高中組

影片組 優勝者3名 海報組 優勝者3名

獎項

* 讀本將贈予優勝者之學校單位

學生 ● Oxford Reading Club 數位閱讀平台使用 代碼 (12個月) x1

- Oxford Picture Dictionary 1本
- 優勝獎狀

教師 ● 教師專業進修書籍 2本

- 20冊讀本
- 優勝獎狀

詳細參加與報名方式請掃描 QR Code 或上網搜尋 "Oxford Big Read 牛津英文閱讀競賽 "。









Oxford Big Read is a competition organized by Oxford University Press to get students excited about reading in English. We believe reading is an important tool to help students improve their English, as well as enrich their character and understanding of the world.

How to Enter

Step 1:

Teacher registers the number of participating students via Registration Form. After registration, teacher will receive email with a unique submission code.

Step 2:

After reading, students create their project and submit their participating via Entry Form.

Step 3:

Winners announcement on Feature page.

Oxford Reading Club



Big Read Competition Code

Register and redeem code to access over 700 titles from the library for 14 days.

https://www.oxfordreadingclub.com/

Deadline to submit entries: Feb 28th, 2023

Junior High School

Video 3 winners 3 winners Poster

12 Prize Winners!

Senior High School

Video 3 winners Poster 3 winners

Prizes

- **Student** Oxford Reading Club digital library access code (12 months) x1
 - Oxford Picture Dictionary x1
 - Winner certificate

- **Teacher** Professional Development Book x2
 - 20 readers
 - Winner certificate
- * The 20 readers prize will be given to the institution

Please scan the QR code or search 'Oxford Big Read Taiwan' for more details on entry and registration.







